
بسیج اردبیلی ها برای برگزاری
موفق مسابقات والیبال امیدهای

آسیا
شورای عالی ورزش استان با محوریت میزبانی مسابقات والیبال

قهرمانی امیدهای آسیا با حضور استاندار اردبیل تشکیل شد.
حساسیت استاندار اردبیل برای برگزاری مطلوب این مسابقات ستودنی
است. علی رغم این که به عنوان یک شهروند حرف های زیادی در ارتباط
با عملکرد، مگاپروژه ها و وعده های داده شده از سوی استاندار در
چهار سال گذشته دارم ولی نمی توان اقدام، حمایت، پشتیبانی و توجه
وی به برگزاری رقابت های والیبال آسیایی و تامین هزینه های مورد

نیاز برای آماده سازی زیرساخت ها را نادیده گرفت.
همان روزی که استاندار اردبیل با میزبانی این رقابت ها موافقت

کرد نقطه بسیار روشنی در کارنامه کاری خود به جای گذاشت.
میزبانی این ر قابت ها از جنبه های مختلف می تواند به نفع استان
و منطقه خاتمه یابد که بزرگ ترین تاثیر آن می تواند در اقتصاد و

بحث گردشگری مطرح باشد.
بهتاج مدیر کل ورزش و جوانان نیز که می خواهد با میزبانی مطلوب ،
توانایی و کارایی اداره کل ورزش و جوانان را نشان بدهد در جلسه
یادشده موضوع مهم و با اهمیتی اشاره کرد. او گفت که با توجه به
اولین تجربه استان در میزبانی از یک مسابقه بزرگ نگرانی هایی از

بابت میزبانی وجود دارد که البته این نگرانی ها طبیعی است.
باید بگوییم که این نگرانی در پیش دوستداران واقعی ورزش استان
نیز وجود دارد. نه این که به توانایی ها و کارایی عوامل دخیل در
اجرای مسابقات اعتقادی ندارند بلکه ترس از آن کسانی است که می
توانند منافع جمع را فدای منافع شخصی بکنند و خواسته و ناخواسته
در روند کارها سنگ اندازی کرده و یا حتی در راه آمادگی با حرف
های نسنجیده و جهت دار ایجاد یاس و ناامیدی بکنند. مسلما با
تقسیم وظایف و مشخص شدن حدود اختیارات هر بخش و هر قسمت و معرفی
شدن همکاران در هر زمینه و توجیه کردن آنها جایی برای بهره

برداری های بعضی ها نخواهد بود.
بارها گفته شده است اگر استان بتواند میزبانی این رقابت ها را
مطلوب به پایان برساند افتخار آن نه از برای استاندار و نه اداره
کل و هیات والیبال است . افتخار آن برای استان و جامعه ورزشی
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استان است. همه هم می دانند که از روز اول کلید خوردن بحث
میزبانی چه کسانی و چه ارگان هایی تلاش کرده و تلاش خواهند کرد
بنابر این نیازی نیست که بخواهیم بحث من و من و من را ادامه دار
بکنیم. همه باید یک دل و متحد و با یک هدف دست به دست هم بگذارند
و برای سرافرازی و سربلندی ایر ان اسلامی و استان قهرمان پرور
اردبیل در میزبانی رقابت ها از هیچ کوشش صادقانه و بی ریا دریغ

نکنند.
استاندار اردبیل در جلسه شورای اداری در سخنان خود به موارد مهمی

اشاره کرد.
وی گفت: به دلیل سرمایهگذاری کلان انجام پذیرفته برای میزبانی
مطلوب از مسابقات آسیایی والیبال، از فرصت مذکور میتوان بهترین
استفاده را برد و میزبانی از سایر مسابقات بینالمللی را نیز

عهدهدار شد .
وی افزود: برای اعلام میزبانی از دیگر رویدادهای ورزشی، مسؤولان
ورزش استان و هیات های ورزشی با انجام نامه نگاری و اعلام آمادگی
به فدراسیونهای ورزشی، از فرصت طلایی که با میزبانی از مسابقات
والیبال امیدهای آسیا در اردبیل محقق شده به بهترین شکل ممکن
استفاده کنند تا در طول سال میزبان برگزاری مسابقات متعدد ورزشی

باشیم .
استاندار اردبیل با بیان اینکه زیرساختهای ورزشی و اقامتی استان
در حال نوسازی و استانداردسازی است، تصریح کرد: پیش از برگزاری
جلسات با مسؤولان صدا و سیمای کشور، در مسیر پوشش مناسب رسانهای،
دستگاههای مختلف اجرایی در داخل استان با برگزاری جلسات تخصصی با
صـدا و سـیمای اردبیـل، اداره مخـابرات، فنـاوری اطلاعـات و بـرق،
راهکارها و پیشنهادهای خود را ارائه دهند تا پوشش رسانهای این

مسابقات با آمادگی قبلی مناسب انجام شود .
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